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Styrelsemöte den 23 november 2020 via Zoom. 
 
 
Närvarande: 
Mats Lohmander, ordförande 
Erik Johansson, suppleant 
Helene Andersson Novela, ledamot  
Lars Båld, ledamot 
Monika Broberg, kassör 

Olle Ekström, sekreterare 

Förhindrade 
Alexandra Trensare, suppleant 
Helena Torgilsman, ledamot 
Jane Forsberg Karlsson, ledamot 
Emanuel Ericsson, adjungerad 

 

1. Val av sekreterare och justerare för anteckningarna 
Olle utsågs som sekreterare och Lars jämte ordföranden att justera protokollet. 

2. Föregående protokoll 
Lades till handlingarna. 

3. Rapporter  
Mats rapporterade från:  

 Projekt, Lokal service på Koster; underlag är signerat för projektpengar 
 Skolan; vi väntar på kommunens ”svar” på frågan om pedagogisk omsorg. 

Kommande möte med förslagsställare om skolan på Koster 
 Förstudie Bohuskusten biosfärområde ”BOB”; Bollen ligger hos kommunerna 
 Linfärjan; förslag har tagits fram på lösning av problem med kallning av färjan 

när grinden ej är stängd. 
 

Erik rapporterade från Kulturhöst på Koster; Programmet var Coronaanpassat men 
fick ställas in någon dag innan på grund av nya restriktioner och streamades istället. 
Inför kommande höst är det viktigt att utse någon som håller i arbetet och att arbetet 
fördelas.  

Lars rapporterade från Skärgårdsrådet och kommande möte angående ”Vita färjor” 
och Västtrafik. Beslöts att Helene representerar Samhällsföreningen i Skärgårdsrådet 

Olle rapporterade att arbete med Kosterkuriren fungerat bra och att fler i föreningen 
har delat på arbetet. 

Monika rapporterade att föreningens likviditet är god och att hantering av fakturor 
från Kulturhöst pågår. 

4. Medlemsregister 
Två register finns. Monika administrerar ett register över de som betalt medlemsavgift 
och Olle sköter ett över de som lämnat sin e-postadress via hemsidan för att få 
digitala utskick. 

5. Samhällsföreningen som ägare 
Som största ägare i AB Kosters Framtid är frågan om ägardirektiv viktig för 
Samhällsföreningen. Frågan diskuterades inför kommande möte med Kosters Framtid. 
Bostadsfrågan anses som högst prioriterad. Arbetet med Kulturhöst skulle kunna ligga 
under Kosters Framtid. 

6. Hemsidan 
Diskussion pågår med Kosters Framtid och övriga intressenter om eventuell 
samordning av de hemsidor (Samhällsföreningen, Kosternämnden och AB Kosters 
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Framtid) som finns för Koster. Då kosteroarna.com är inriktad på turism bör den 
hållas åtskild från de sidor som hanterar samhällsinformation.  

7. Medlemsavgift för 2022 
Styrelsen föreslår att avgiften förblir oförändrad 100 kr. 

8. Kommande möten 
Måndagar kl 19-21 på KSK den 15 februari och 10 maj.  

 

Vid tangentbordet Justeras 

 

 

Olle Ekström Mats Lohmander Lars Båld 

  


